
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 10. december 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 218
Ministeren bedes kommentere artikel på berlingske.dk den 10. december under overskrif-
ten "Myndigheder brugte flere unøjagtige tal og grafer på vigtigt pressemøde", herunder 
redegøre for baggrunden for og årsagen til frembringelsen af de tilsyneladende unøjag-
tige oplysninger, om ministeren, embedsmænd i departementer eller regeringen som 
helhed har været involveret i frembringelsen af de angiveligt unøjagtige oplysninger, samt 
hvilke overvejelser regeringen og ministeren gør i sig i bestræbelsen på at kommunikere 
klart, tydeligt og korrekt til den danske befolkning.
https://www.berlingske.dk/samfund/myndigheder-brugte-flere-unoejagtige-tal-og-grafer-
paa-vigtigt-pressemoede

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 17. december 2021.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Geertsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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